
   
 

Skolebestyrelsesmøde Låsby Skole                                                  
    
Tirsdag d. 6-6-2024 
Kl. 17.00-19.30  
Mødested – Mødelokale 1, Låsby Skole 

 

Tilstede Hjælp fra Jesper 

Afbud  

Referent  

 
Start Dagsorden   Godkendt 
17:00 Informationsmødet til 

skolebestyrelsesvalg  
 
To kandidater har meddelt deres 
kandidatur. 
Mette Munkholm Bisbo (Christian 6D) 
Christoffer Karoff (Emma 3D) 
 
Hvis der ikke er andre kandidater der 
melder sig på dagen, er de begge valgt 
ved fredsvalg. 

Da der ikke var andre kandidater er Mette 
Munkholm Bisbo og Christoffer Karoff valgt til 
skolebestyrelsen ved fredsvalg.  
 
Det aftales at første møde efter sommerferien 
er onsdag d. 21/8 kl. 17.00 

17:30 Godkendelse og underskrift af 
referater (2 min) [B] 

Referat sendes umiddelbart efter mødet. 

17:35 Godkendelse af dagsorden (3 min) [B] 
 

Godkendt 

17:37 Elevrådet [O] Der har ikke været holdt møde siden sidst i 
elevrådet. Jesper har deltaget i møde på 
Fælleden om demokrati herunder 
elevdemokrati.  
 
Der var opfordringer om at lave hele 
elevrådsdage på rådhuset for at kvalificere 
arbejdet.  
Lærerne, der har elevrådskontakten, vil også 
blive opkvalificeret.  

17:55 Meddelelser (O) 

• Lederansættelse 

• Flytning til NES 

• Bestyrelsens henvendelse til 
udvalget 

 

- Anette er ansat som viceskoleleder pr. 
1/6 og der er slået en stilling op som 
afdelingsleder i afdeling D.  

 
- Flytning til NES er gået rimelig godt. Der 

er pt. fokus på planlægning af et skoleår 
på NES, da det er første gang de gør det 
med et specialtilbud.  



   
 

             De sidste flytter d. 26/6, når prøverne er      
færdige.  
 

- Der har været en episode på skolen, hvor 
nogle elever har sat ild til en bålhytte. 
Sandsynligvis er det en gruppe elever, 
der har villet hygge med bål.  

- Skolebestyrelsen har skrevet til B&U om 
budget til renovering af afdeling D. Der 
kom svar tilbage, som ikke indehold 
konkrete tiltag, men B&U er gjort 
opmærksom på problemet.  
Der er opmærksomhed i bestyrelsen på 
udfordringer, når afdeling D bliver delt i 
flere satellitter. Joel sørger for at svaret 
bliver sendt med ud. 
Spørgsmål om man kunne aktivere lokal 
byrådsmedlem (Claus Bloch) 

18:10 Princip for ture mm. (O/D) 
Anette  

Anette gennemgik deres oplæg. Input noterede 
Anette. Det tages igen på et senere 
bestyrelsesmøde. 
 
Udgår til næste gang. Anette og Jesper tager 
teten på princippet med udgangspunkt i det 
foreliggende fra Anette Hinkbøl 
 

18.30 Spisning   
18:45 Udgangstilladelse i udskolingen (O/D) 

 
Afdeling 2 (lærerne) vil fremover bestå af 6-9 

årgang.  

Vi har det sidste års tid haft udfordringer i af de 

store elever, har købt masser af de produkter i 

Meny som vi ikke vil have ind på skolen, i 

henhold til skolens sukkerprincip  

Afd. 2 her har lærerne et stort ønske at eleverne 

ikke har udgangstilladelse fra 1.8.24 så de i 

stedet må have madpakke med hjemmefra.  

Hvis det sker, vil eleverne gerne have mulighed 

for at spise i egne klasserne med voksentilsyn  

Vi skal have fokus på fællesområdes indretning 

og mulighed for hygge/aktiviteter i pauserne og 

fællesskabende aktiviteter. (elevrådet) (lærerne 



   
 

vil gerne bruge pauserne sammen med 

eleverne) (Skal det behandles i elevrådet?) 

Diskussion af, om der skal være tilsyn i 

spisepausen eller eleverne skal spise de sidste 

10 min af timen.  

Beslutning: Jesper og Anette taler med 

elevrådet om, hvordan vi får skabt en tryg 

spisesituation, samt drøfte med 

udskolingslærerne, hvordan det kan gøres i 

udskolingen. 

Nysgerrighed på, om det efter fast pause 

efterfølgende er et problem at eleverne tager i 

Menu.  

Bestyrelsen ser større behov for 

madpakketilbud end et udgangsforbud. Fokus 

på kommunikation til forældre, hvis dette bliver 

løsningen.  

Beslutning: Der spørges til digitale udendørs 

ure, som det på et tidligere møde blev drøftet.  

19:00 Forældrepjece fra 
skolebestyrelsen(D/O) 

René laver et oplæg til diskussion som 
behandles på næste møde.  

19.10 Forældremøder i august (O/B) 
Fordeling af bestyrelsesmedlemmer i 
klasser og årgange 

Forældremøder flyttes til september. 
 
PP fra sidste år skal behandles på 
bestyrelsesmøde d. 21/8.  
 
Anette og Jesper laver en plan med 3-4 datoer, 
hvor forældremøderne ligger.  
 

19:20 Evt. (10 min) [O/D] 
Afsked med afgående 
bestyrelsesmedlemmer 
 

  

19:25 Dagsorden til næste møde (5 min) [O] 
 
 

PP til forældremøder 
Pjece til forældrerådene 
Madpakketid eller udgangsforbud.  
 

 

Forklaring til dagsorden: 
(10 min) tidsangivelse for punktets længde. Afsluttes en diskussion, kan dette skydes til næste møde. 



   
 

[O]: Orienteringspunkt. Punktet er ikke åbent for diskussion, men en orientering til bestyrelsen. Det kan besluttes, 
at punktet senere skal tages op som et diskussions- eller beslutningspunkt. 
[D]: Punktet sættes til diskussion. Det kan være punkter, hvor skoleledelsen har behov for at vende en problematik 
eller åbne en ny diskussion med bestyrelsen. Der kan ikke træffes beslutninger på sådanne punkter. 
[B]: Beslutningspunkt. Der kan træffes beslutninger. Beslutningspunkter skal være nævnt i dagsorden. 

 

 

 


